

PROTOKOLL FRA SPF-STYRETS MØTE 3. MAI 2012

Tilstede:

Landssjef Atle Aas (møteleder)

Visespeidersjef Lars Flateby

Styremedlem Anders Østeby (på telefon)

Styremedlem Johanne Prestegård

IC WOSM Håvard Otto

Generalsekretær Mats Billermark

Forfall:

Speidersjef Solveig Schytz (styreleder)

Viselandssjef Maja Leonora Skålvold

IC WAGGGS Eline Marie Grøholt

Referent:

Generalsekretær Jens Morsø

Møtet ble gjennomført på Radisson Blu Airport Hotel, Oslo Gardermoen.



GENERELT (OBLIGATORISK)

Sak NM i speiding 2013	
Beskrivelse Styret diskuterte mulige kandidater til arrangør av NM i speiding 2013. Trøndelag krets av Norges KFUK-KFUM-speidere er interessert i å arrangere, men ønsker mer informasjon om praktiske forhold, for eksempel om antall deltakere og krav til areal. Forbundskontoret til Norges speiderforbund sender opplysningene på mail til kretsleder Torun Nesse (trondelag@kfuk-kfum-speiderne.no). Sør-Trøndelag krets av Norges speiderforbund er også interessert i å arrangere. Håvard Otto ber Sør-Trøndelag krets kontakte Trøndelag krets. Takker kretsene ja til å arrangere NM i speiding 2013, oppnevnes de som arrangør. Takker de nei, har sjefene mandat til å finne og oppnevne annen arrangør.	
Forslag til vedtak Trøndelag krets av Norges KFUK-KFUM-speidere og Sør-Trøndelag krets av Norges speiderforbund oppfordres til å arrangere NM i speiding 2013. Takker kretsene ja, oppnevnes de som arrangør. Takker de nei, har sjefene mandat til å finne og oppnevne annen arrangør. Forbundskontoret til Norges speiderforbund følger opp kretsene.	
Vedlegg, referanse	
Forslagstiller/Saksbehandler	Dato

Saksnummer
18/2012

DETALJER (FRIVILLIG)

Tidsplan	Trenger eksternt samarbeid <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:
Relasjon til tidligere beslutning/strategi	Relasjon til andre mål/forpliktelser <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja: <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:
Frivillige timer	Ansatte timer <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja: <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:
Kostnader	Inntekter <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja: <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:
Finansieringsmodell	
Andre detaljer	

VEDTAK

Saksbehandler anbefaling <input type="checkbox"/> Godtas <input type="checkbox"/> Avslås	Styrets vedtak <input checked="" type="checkbox"/> Godtatt <input type="checkbox"/> Avslått
Styrets begrunnelse/lendeig vedtak Trøndelag krets av Norges KFUK-KFUM-speidere og Sør-Trøndelag krets av Norges speiderforbund oppfordres til å arrangere NM i speiding 2013. Takker kretsene ja, oppnevnes de som arrangør. Takker de nei, har sjefene mandat til å finne og oppnevne annen arrangør. Forbundskontoret til Norges speiderforbund følger opp kretsene.	



GENERELT (OBLIGATORISK)

Sak	Revisjon av NM i speiding
Beskrivelse	<p>Styret diskuterte revisjon av NM i speiding som foreslått av Komité speiding og Program- og Ledertreningsutvalget.</p> <p>Komité speiding og Program- og Ledertreningsutvalget har foreslått:</p> <ul style="list-style-type: none">- at faglig arrangør og teknisk arrangør ikke deles, men fastholdes som en.- at reglementet revideres for å forenkle det slik at det blir lettere for speidere og arrangør å forstå det, og for at det speiler begge forbund. <p>Styret foreslår at tidligere arrangører, tidligere dommere, medlemmer av Komité speiding og Program- og Ledertreningsutvalget inngår i revisjonsgruppa. Gruppa skal etableres før NM i speiding 2012.</p> <p>Revisjonen skal være på plass innen 15. november 2012.</p>
Forslag til vedtak	<p>Sjefene har mandat til å oppnevne seks medlemmer av revisjonsgruppa. Tidligere arrangører, tidligere dommere samt medlemmer av Komité speiding og Program- og Ledertreningsutvalget skal inngå i gruppa. Gruppa skal etableres før NM i speiding 2012.</p> <p>Revisjonen skal være på plass innen 15. november 2012.</p>
Vedlegg, referanse	Notat fra KS og PLU
Forslagstiller/Saksbehandler	KS og PLU
Dato	24. april 2012

Saksnummer
19/2012

DETALJER (FRIVILLIG)

Tidsplan	Trenger eksternt samarbeid <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:
Relasjon til tidligere besluttt/strategi	Relasjon til andre mål/forpliktelser <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja: <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:
Frivillige timer	Ansatte timer <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja: <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:
Kostnader	Inntekter <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja: <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:
Finansieringsmodell	
Andre detaljer	

VEDTAK

Saksbehandler anbefaling <input type="checkbox"/> Godtas <input type="checkbox"/> Avslås	Styrets vedtak <input checked="" type="checkbox"/> Godtatt <input type="checkbox"/> Avslått
Styrets begrunnelse/endelig vedtak Sjefene har mandat til å oppnevne seks medlemmer av revisjonsgruppa. Tidligere arrangører, tidligere dommere samt medlemmer av Komité speiding og Program- og Ledertreningsutvalget skal inngå i gruppa. Gruppa skal etableres før NM i speiding 2012. Revisjonen skal være på plass innen 15. november 2012.	



KFUK-KFUM
speiderne



ALLTID BEREDT

Notat

Til: Styret i speidernes fellesorganisasjon
Fra: PLU / KM-speiderne og KS / NSF
Saksbehandler: Endre Vik Nordbrønd og Arne Nørstebø
Dato: 24. april 2012

Dok.nr:

Sak.nr:
19/12

Sak: NM i speiding

Bakgrunnsinformasjon

På fellesmøte mellom styrene i KM-speiderne og NSF, PLU i KM-speiderne og KS i NSF den 25. mars 2012 ble temaet NM i speiding diskutert gjennom kafeborddialog. I etterkant av kafeborddialogen ble det bestemt at de utøvende organene i de to forbund skulle komme med en uttalelse om hvordan de ser for seg resultatet av denne diskusjonen.

I fellesmøte den 26. mars 2012 bestemte PLU og KS seg for å lage et felles dokument til styret i SpF.

Hvordan sikre god faglig forankring av innhold og oppgaver/bedømming opp mot treningsprogrammet/speiderprogrammet i NSF og KM-speiderne?

I diskusjonen kom det frem mange synspunkter, de kan oppsummeres i følgende:

- Skille teknisk arrangør fra faglig «arrangør»
- KS/PLU må ha oppfølgingsansvar/kvalitetssikring for oppgavekomiteen
- En person i PLU/KS har ansvar for å følge opp oppgavekomiteen

PLU og KS mener at den beste organiseringen og kvalitetssikringen av det faglige innholdet er at en representant fra PLU og en representant fra KS har et faglig oppfølgingsansvar i forhold til prosjektkomiteen og hoveddommerne. Disse to representantene vil ha et overordnet oppfølgingsansvar i forberedelsene og gjennomføringen av arrangementet. Det bør være jevnlig kontakt mellom arrangør, hoveddommere og representantene.

Det er viktig at disse to representantene følger opp i forhold til programmene til de ulike forbund, og har en god kontakt seg i mellom. Hvis det er uenighet mellom disse to må det finnes en strategi for å løse den. PLU og KS kan også gi signaler på oppgavesettet, dette må gjøres i god tid før arbeidet med oppgavene starter.

PLU og KS mener det er uheldig for arrangementet om teknisk og program deles i to komiteer. Det er viktig at oppgavene også har en lokal tilknytning som gir arrangementet et lokalt preg. Det er også viktig at de som kjenner området har en avgjørende påvirkning på oppgavene. Det letter også planleggingen og gjennomføringen av arrangementet. Vi mener også at det er mer motiverende å søke arrangementet hvis man både har ansvaret for oppgavene og teknisk side av NM.

Ramme for arrangementet, forhåndsoppgaver og NM-reglement

Følgende temaer ble diskutert:

1. NM-reglement

Her gikk diskusjonen på om det var nødvendig å gjøre noen justeringer / revideringer nå.

Vi mener at NM nå har blitt gjennomført så mange ganger at det er nødvendig med en gjennomgang av reglementet for å tilpasse det og gjøre det til SpF sitt regelverk. Denne revideringen bør gjennomføres innen 01.01.2013. Skulle det bli vanskelig for arrangør i 2013 å innrette seg etter dette bør de får bruke gammelt reglement

Det bør oppnevnes en revisjonskomité med 3 personer fra hvert forbund. En av disse velges som leder. Denne oppnevningen gjøres av styret til SpF. Den i PLU og KS som har oppfølgingsansvar i forhold til NM må sitte i denne komiteen. Det er tett dialog mellom revisjonskomiteen og PLU og KS gjennom hele prosessen. Denne komiteen bør nedsettes så fort som mulig, og medlemmene får god kreditering til NM 2012.

Mål med revideringen er å forenkle slik at det blir lettere for speiderne og arrangør å forstå det, og et reglement som speiler begge forbund

2. Forhåndsoppgaver

Her gikk diskusjonen på om og hvordan forhåndsoppgavene skulle se ut.

Vi mener at følgende momenter bør være sentrale i videre arbeid gjennomført av revisjonskomiteen:

- Forhåndsoppgaver som forbereder speiderne til NM, men trenger ikke bedømmes.
- Patruljearbeid og patruljemetoden skal være en selvfølgelighet i disse oppgavene.
- Noe en må lage og ta med seg til NM-helgen. En trenger dette for og kunne gjennomføre en aktivitet/leirsbålsunderholdning.

- Ta hensyn til tid mellom kvalifisering og NM (vanskelig pga. kvalik er ei uke for enkelte kretser). Skal dette være en hemsko eller bør de som har sen kvalifisering legge inn forhåndsoppgaven i sin kvalifisering?
- Evt. øvingsoppgaver: «Dette kommer dere til å få eks. av matvarer.»
- Ofte ad-hoc patruljer som deltar på NM, dette må vi prøve å unngå. (punkt 10, 4 avsnitt) Her er reglementet veldig klart. For å få rettferdighet mellom patruljene er hensikten å se hvordan patruljene har arbeidet sammen det siste året.

3. Ramme for arrangementet

Følgende momenter mener styrene med utvalg/komité i de to forbund er viktig:

- Setter patruljen i fokus
- Rettferdighet / Rettferdige oppgaver
- Matlaging er en del av arrangementet

Det ble også diskutert følgende temaer:

- Patruljesystemet – en utfordring uten lederstyring? Eks. matlaging
Viktig for patruljesammensveising, del av helheten.
- Arrangeres på landsleir? F.eks. under hike.

Føringar fra PLU og KS på disse undringene er at patruljesystemet SKAL brukes, og at det er viktig at ledere gir speiderne kompetanse i å kunne lage mat og løse andre oppgaver uten voksen til stede.

Det kan være vanskelig å innpasse NM i et slikt stort arrangement som landsleir. Her bør det diskuteres praktiske ordninger før avgjørelsen tas. Det kan være riktig å gi revideringskomiteen i oppdrag å se på dette.

Teknisk arrangør – ulike modeller

Her ble ulike momenter diskutert i forhold til dette med teknisk arrangør. PLU og KS har gjort følgende vurderinger:

1. Det er viktig at det er et tett bånd mellom teknisk komité og oppgaveansvarlige. Som skrevet tidligere i notatet mener vi dette IKKE bør skilles.

2. Bør alltid være noen fra begge forbund i komiteen.
Det bør åpnes for at det nødvendigvis ikke bare er kretser som arrangerer. Det kan være større grupperinger. Det er viktig at det er en gruppering som har medlemmer i begge forbund og at prosjektgruppa for NM består av medlemmer fra begge forbund.
3. SpF-materiale / NM-materie
Det er viktig at det lages en del materiell som har en tydelig SpF-profil. Dette skal synliggjøre gjennom invitasjoner, resultatservice osv. Utvikle et resultat system som er SpFs eiendom og skal brukes.

Administrativ oppfølging

Følgende temaer ble diskutert:

1. Organisering
2. «Kokebok» for NM-gjennomføring
3. Prosjektavtale – Kan være lurt at begge organisasjoner tar i bruk.
4. Hvilken støtte trengs?
5. Faste plasser til administrativ oppfølging?

Her har PLU og KS følgende kommentarer:

Viser til notat fra samlingen på Nærnes for å se underpunktene.

Det er viktig at administrasjonen er så profesjonell som mulig. Vil det da hjelpe at et forbund har ansvaret. Dette må i alle tilfeller sees i forhold til andre oppfølgingsansvar forbundskontorene har.

I tidligere utgaver av reglementet var det et skille mellom reglement for arrangør og deltakere, dette ble tatt bort for 2 – 3 år siden. Slik det stod da var det nærmest en kokebok for arrangør. Hvis en slik ”kokebok” skal lages er det viktig at det er en del administrative rutiner og skjemaer ligger der elektronisk slik at man slipper å lage nye slike for hver gang.



GENERELT (OBLIGATORISK)

Sak	Retningslinjer for profilplagg
Beskrivelse	<p>Styret diskuterte retningslinjer for profilplagg.</p> <p>Retningslinjene bestemmer profilplaggenes utforming og bruk:</p> <ul style="list-style-type: none">- Profilplaggene består av skjert og t-skjorte.- Skjert brukes i stedet for medlemsforbundenes eget skjert sammen med speiderskjorte eller t-skjorte. <p>[Det skal bestilles skjert i forhold en tre-årig syklus, i et romsligt antall].</p> <ul style="list-style-type: none">- T-skjorten kan brukes sammen til speiderskjert. Delegasjonsleder avgjør når speiderskjorte skal brukes.- Profilplaggene brukes ved representasjon på formelle konferanser for Spf. Det tilligger styret til Spf å bestemme bruk i andre sammenhenger.
Forslag til vedtak	Retningslinjer for profilplagg vedtas.
Vedlegg, referanse	
Forslagstiller/Saksbehandler	Atle Aas
Dato	26. april 2012

Saksnummer

20/2012

DETALJER (FRIVILLIG)

Tidsplan	Trenger eksternt samarbeid <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:
Relasjon til tidligere beslutt/strategi	Relasjon til andre mål/forpliktelse <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja: <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:
Frivillige timer	Ansatte timer <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja: <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:
Kostnader	Inntekter <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja: <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:
Finansieringsmodell	
Andre detaljer	

VEDTAK

Saksbehandler anbefaling	Styrets vedtak <input checked="" type="checkbox"/> Godtas <input type="checkbox"/> Avslås <input type="checkbox"/> Godtatt <input type="checkbox"/> Avslått
Styrets begrunnelse/endelig vedtak	Retningslinjer for profilplagg vedtas.

Retningslinjer for felles profilplagg ved internasjonal representasjon for Speidernes fellesorganisasjon

Formål

Retningslinjene beskriver bruk av profilplagg for Speidernes fellesorganisasjon (Spf) på internasjonale møteplasser der Spf deltar med delegasjon.

Profilplagg

Spf offisielle profilplagg består av:

Speiderskjerf

Speiderskjerfet har rød grunnfarge. Medlemsforbundenes logo er plassert bak på skjerfet.

T-skjorte

Mørk blå t-skjorte med begge medlemsforbunds logoer og tittelen "Guides and Scouts of Norway".

Type arrangement

Spf profilplagg skal brukes av medlemmer som representerer Spf ved internasjonale konferanser:

- Nordisk speiderkonferanse
- Europeisk speiderkonferanse
- WAGGGS verdenskonferanse
- WOSM verdenskonferanse

Styret til Spf kan etter forslag fra kontingentledelse bestemme at profilplaggene skal brukes ved internasjonale arrangement der Spf oppnevner felles kontingent.

Styret til Spf kan bestemme at profilplagg skal brukes ved andre arrangement.

Bruk

Speiderskjerfet brukes i stedet for medlemsforbundenes eget skjerf.

T-skjorten kan brukes sammen til speiderskjerfet. Delegasjonsleder avgjør når speiderskjorte skal brukes.

Annet

Endringer i retningslinjene vedtas av styret til Spf.

Ved oppnevnte delegasjoner anbefaler Spf at organisasjonene dekker kostnadene til profilplagg ved første representasjon.



GENERELT (OBLIGATORISK)

Sak	Roverway 2012
Beskrivelse	<p>Styret ble orientert om status for planleggingen av Roverway 2012.</p> <p>Forbundskontoret til Norges KFUK-KFUM-speidere får bare positive svar, når det spørres til status, selv om ikke allt er på plass. Kontoret følger videre opp.</p> <p>Alle deltakere er påmeldt, og deltakeravgiften er betalt. Det deltar 15 fra Norges speiderforbund og 30 fra Norges KFUK-KFUM-speidere.</p> <p>Forbundskontoret til Norges KFUK-KFUM-speidere ber prosjektleder komme opp med en risikoanalyse og en beredskapsplan snarest mulig.</p> <p>Ambassadøren til Norges speiderforbund, Mats Brunsvik, har trukket seg. Skal det velges en ny, bør denne velges blant deltakerne. Forbundskontoret til Norges KFUK-KFUM-speidere undersøker om dette trengs.</p>
Forslag til vedtak	<p>Forbundskontoret til Norges KFUK-KFUM-speidere følger prosjektleder videre opp.</p> <p>Kontoret ber prosjektleder komme opp med en risikoanalyse og en beredskapsplan snarest mulig.</p>
Vedlegg, referanse	
Forslagstiller/Saksbehandler	Dato

Saksnummer
21/2012

DETALJER (FRIVILLIG)

Tidsplan	Trenger eksternt samarbeid <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:
Relasjon til tidligere besluttt/strategi	Relasjon til andre mål/forpliktelser <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:
Frivillige timer	Ansatte timer <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:
Kostnader	Inntekter <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:
Finansieringsmodell	
Andre detaljer	

VEDTAK

Saksbehandler anbefaling <input type="checkbox"/> Godtas <input type="checkbox"/> Avslås	Styrets vedtak <input checked="" type="checkbox"/> Godtatt <input type="checkbox"/> Avslått
Styrets begrunnelse/endelig vedtak Forbundskontoret til Norges KFUK-KFUM-speidere følger prosjektleder videre opp. Kontoret ber prosjektleder komme opp med en risikoanalyse og en beredskapsplan snarest mulig.	



GENERELT (OBLIGATORISK)

Sak	World Scout Moot 2013
Beskrivelse	<p>Sjefene hadde innstilt Randi Korsgaard fra Norges KFUK-KFUM-speidere som kontingentleder for World Scout Moot 2013 i Canada.</p> <p>Styret diskuterte hvor stor kontingentledelsen må være, og hvordan styret oppnevner denne.</p> <p>Kontingentledelsen bør være på fire personer, to fra hvert forbund. Forbundskontoret til Norges KFUK-KFUM-speidere spør kontingentleder, hvilke kompetanser hun ønsker seg. Ved svar tilbake går begge forbundene ut og søker personerne til kontingentledelsen.</p> <p>Sjefene har mandat til å inngå prosjektavtale og oppnevne prosjektgruppede medlemmer. Prosjektavtalen bør nevne kvartalsvis rapportering til styret, hvem der godkjenner budsjett, hvilke krav det er til samlinger. Forbundskontoret til Norges KFUK-KFUM-speidere tar utgangspunkt i prosjektlederavtalen til Norges speiderforbund.</p>
Forslag til vedtak	<p>Randi Korsgaard fra KFUK-KFUM-speiderne oppnevnes som kontingentleder for World Scout Moot 2013 i Canada.</p> <p>Sjefene har mandat til å inngå prosjektavtale og oppnevne prosjektgruppede medlemmer.</p>
Vedlegg, referanse	
Forslagstiller/Saksbehandler	Dato

Saksnummer
22/2012

DETALJER (FRIVILLIG)

Tidsplan	Trenger eksternt samarbeid <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:
Relasjon til tidligere beslutning/strategi	Relasjon til andre mål/forpliktelser <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja: <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:
Frivillige timer	Ansatte timer <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja: <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:
Kostnader	Inntekter <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja: <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:
Finansieringsmodell	
Andre detaljer	

VEDTAK

Saksbehandler anbefaling <input type="checkbox"/> Godtas <input type="checkbox"/> Avslås	Styrets vedtak <input checked="" type="checkbox"/> Godtatt <input type="checkbox"/> Avslått
Styrets begrunnelse/endelig vedtak Randi Korsgaard fra KFUK-KFUM-speiderne oppnevnes som kontingentleder for World Scout Moot 2013 i Canada. Sjefene har mandat til å inngå prosjektavtale og oppnevne prosjektgruppede medlemmer.	



GENERELT (OBLIGATORISK)

Sak	World Scout Jamboree 2015 i Japan
Beskrivelse	<p>Etter samtale med to kandidater hadde sjefene innstilt Hans Kausland Eide fra Norges speiderforbund som kontingentleder for World Scout Jamboree 2015 i Japan. Det var fem søkere til vervet som kontingentleder, og to av disse var kaldt inn til samtale. Samtalene ble gjennomført 3. mai 2012.</p> <p>Hans Kausland Eide ble valgt som kontingentleder, da han har frisk erfaring med å delta i ledelse av en jamboreekontingent.</p> <p>Øvrige søkere får avslag og oppfordres til å søke andre verv innen den norske kontingenten.</p> <p>Sjefene får i oppdrag å utarbeide mandat og avtale som presenteres på styret sitt møte 19. september 2012.</p> <p>Forbundskontoret til Norges speiderforbund er sekretariat for World Scout Jamboree 2015.</p>
Forslag til vedtak	<p>Hans Kausland Eide oppnevnes som norsk kontingentleder for World Scout Jamboree 2015 i Japan.</p> <p>Sjefene får i oppdrag å utarbeide mandat og avtale som presenteres på styret sitt møte 19. september 2012.</p>
Vedlegg, referanse	
Forslagstiller/Saksbehandler	Dato Solveig Schytz og Atle Aas 3. mai 2012

Saksnummer

23/2012

DETALJER (FRIVILLIG)

Tidsplan	Trenger eksternt samarbeid <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:
Relasjon til tidligere beslutning/strategi	Relasjon til andre mål/forpliktelser <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:
Frivillige timer	Ansatte timer <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:
Kostnader	Inntekter <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:
Finansieringsmodell	
Andre detaljer	

VEDTAK

Saksbehandler anbefaling	Styrets vedtak
<input checked="" type="checkbox"/> Godtas <input type="checkbox"/> Avslås	<input checked="" type="checkbox"/> Godtatt <input type="checkbox"/> Avslått
Styrets begrunnelse/endelig vedtak	
Hans Kausland Eide oppnevnes som norsk kontingentleder for World Scout Jamboree 2015 i Japan.	
Sjefene får i oppdrag å utarbeide mandat og avtale som presenteres på styret til SpF sitt møte 19. september 2012.	
Forbundskontoret til Norges speiderforbund er sekretariat for World Scout Jamboree 2015.	



GENERELT (OBLIGATORISK)

Sak	
Fast promotering av landsleire	
Beskrivelse	
Styret diskuterte fast promotering av de enkelte medlemsorganisasjoners landsleire på hver andres arenaer.	
Styret beder forbundskontorene om å utvikle forslag til skriftlig avtale om promotering av landsleire på hver andres arenaer, for eksempel i organisasjonenes interne kommunikasjonskanaler og på felles arrangement. Avtalen skal presenteres på styret sitt møte 19. september 2012.	
Forslag til vedtak	
Forbundskotorene skal utvikle forslag til skriftlig avtale om promotering av landsleire på hver andres arenaer, for eksempel i organisasjonenes interne kommunikasjonskanaler og på felles arrangement.	
Avtalen skal presenteres på styret sitt møte 19. september 2012.	
Vedlegg, referanse	
Forslagstiller/Saksbehandler	Dato
Solveig Schytz og Atle Aas	3. mai 2012

Saksnummer

24/2012

DETALJER (FRIVILLIG)

Tidsplan	Trenger eksternt samarbeid <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:
Relasjon til tidligere besluttt/strategi	Relasjon til andre mål/forpliktelser <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja: Ansatte timer <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja: Inntekter <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:
Finansieringsmodell	
Andre detaljer	

VEDTAK

Saksbehandler anbefaling <input type="checkbox"/> Godtas <input type="checkbox"/> Avslås	Styrets vedtak <input checked="" type="checkbox"/> Godtatt <input type="checkbox"/> Avslått
Styrets begrunnelse/endelig vedtak	
Forbundskotorene skal utvikle forslag til skriftlig avtale om promotering av landsleire på hver andres arenaer, for eksempel i organisasjonenes interne kommunikasjonskanaler og på felles arrangement.	
Avtalen skal presenteres på styret sitt møte 19. september 2012.	



GENERELT (OBLIGATORISK)

Sak	Arbeidsplan 2012
Beskrivelse	<p>Styret gjennomgikk Arbeidsplan for 2012. Følgende må følges opp:</p> <ul style="list-style-type: none">- Styret ønsker en oppdatering på felles strategi for synlighet for speiding i Norge til sitt møte 19. september 2012.- Sjefene har mandat til å jobbe med brattkort (klatring), innen de gir jobben videre til Komité speiding og Program- og Ledertreningsutvalget.- Styret ønsker å oppnevne prosjektleder for NORPOLK 2013 på sitt møte 19. september 2012. Forbundskontoret til Norges speiderforbund spør Arne Nørstebø om han vil være prosjektleder, eller om han kjenner noen som vil.- Styret ønsker å spørre undersøkelsesgruppe Europakonferansen 2016 om å bli prosjektgruppe for konferansen. Anna Røed, Anne Sjømæling, Henning Helgøy og Lars Atle Andersen. IC støtter gruppa. Anne Sjømæling spørres om å være prosjektleder. Forbundskontoret til Norges speiderforbund spør. Oppfølging delegeres til sjefene. Mellomrapportering til styret sitt møte 19. september 2012, endelig rapportering og endelig beslutning 15. november 2012.- Styret ønsker at det utarbeides avtale og veileder for oppfølging av delegater og prosjektledere i regi av Spf. Forbundskontoret til Norges speiderforbund utarbeider avtale, mens IC utarbeider veileder til styret sitt møte 19. september 2012.
Forslag til vedtak	Arbeidsplan 2012 gjennomgås igjen på styret sitt møte 19. september 2012.
Vedlegg, referanse	
Forslagstiller/Saksbehandler	Dato

Saksnummer
25/2012

DETALJER (FRIVILLIG)

Tidsplan	Trenger eksternt samarbeid <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:
Relasjon til tidligere besluttt/strategi	Relasjon til andre mål/forpliktelser <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja: <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:
Frivillige timer	Ansatte timer <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja: <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:
Kostnader	Inntekter <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja: <input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:
Finansieringsmodell	
Andre detaljer	

VEDTAK

Saksbehandler anbefaling	Styrets vedtak <input type="checkbox"/> Godtas <input type="checkbox"/> Avslås <input checked="" type="checkbox"/> Godtatt <input type="checkbox"/> Avslått
Styrets begrunnelse/endelig vedtak	Arbeidsplan 2012 gjennomgås igjen på styret sitt møte 19. september 2012.